



Ziwei Wang

Beijing

PRACTICE AREAS

- Dispute resolution
- Litigation

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Wang joined Han Kun Law Firm in 2024. Prior to joining Han Kun, Mr. Wang worked in a well-known law firm for over three years, mainly engaged in capital markets, private equity funds, mergers and acquisitions, etc., and has extensive experience in capital market and private equity projects. Mr. Wang is mainly engaged in capital market-related commercial dispute resolution, including securities misrepresentation disputes, bond default disputes, securities financing contract disputes, and securities regulatory investigations.

EDUCATION

Mr. Wang received his undergraduate degree from Jilin University School of Law in 2018, his master's degree from China University of Political Science and Law in 2021, and his L.L.M. degree from Washington University in St. Louis in 2020.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

Member of the New York State Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



王梓维

北京

业务领域

- 争议解决
- 诉讼

工作经历

王梓维律师于 2024 年加入北京市汉坤律师事务所。加入北京市汉坤律师事务所之前，王梓维律师曾在北京市中伦律师事务所工作三年，主要从事资本市场、私募股权基金、投资并购等业务领域，具有丰富的资本市场与私募基金相关的项目经验。王梓维律师现主要从事资本市场相关的商事争议解决业务，包括证券虚假陈述纠纷、债券违约纠纷、证券融资合同纠纷以及证券监管调查应对等资本市场类争议等等。

教育背景

王梓维律师于 2018 年取得吉林大学法学院学士学位，于 2021 年取得中国政法大学法学硕士学位；并于 2020 年取得美国圣路易斯华盛顿大学 L.L.M 学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格
美国纽约州律师执业资格

工作语言

中文、英文